
 

Punkter til drøftelse med B45/Bjarne til mødet mandag den 2. Oktober kl 13.00 

      1)   Respons på problematikken omkring elevator. Hvis ikke vagttelefonen svarer-ej     
heller alarm inde i elevator. Det kunne være fint med et skilt, lige ved siden af elevatoren, og 
inde i elevatoren, med relevante telefonnumre.

       2)    Elstik til opladning af elkøretøjer, hvad er status? Et ønske herfra er at blive indraget 
i processen.

       3)    Tydelig afmærkning på kanten af rampen ved fælleshus/værelser.

       4)    Vi vil gerne opfordre til tydelig skriftlig kommunikation, som vi anførte i sidste 
referat. I afdelingens opstart var det en opfordring fra Anders Lisvad, at kommunikation 
imellem afd. 47,s beboere og B45 adm., samt viceværten i så vidt mulig omfang altid bør ske 
skriftligt. Af hensyn til misforståelser og som dokumentation for henvendelser. Det bør være 
begge veje.

        5)    Hvad har man af planer for affaldspladsen? Tidshorisont og udførsel af belægning. 
Måtterne der er lagt ud nu, kan for beboerne være årsag til faldulykker.

        6)    Indkøb af udendørsmøbler.

        7)     Kodelåse til private døre.

Referent - Jytte Soelbjerg 


